
Referat af bestyrelsesmøde i Borup Kino onsdag den 8. maj 2024 

Til stede: Maria Brünner, Jens Kragh-Asbæk, Annette Christiansen, Per Heskjær, Christian Wolff-

Petersen, Bjarne Jensen, Henriette Le Metayer og Birthe Petersen 

Afbud: Mette Thomas 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer 

2. Opfølgning på 100 års fødselsdag 

3. Opfølgning på frivilligarrangement 6. maj  

4. Økonomi 

5. Henvendelse om strikkebio 

6. Kulturnatten 30. august 

7. Beredskabsplan 

8. Affaldssortering 

9. Indretning af stuerne  

10. Eventuelt 

 

Ad. 1. Valg af ordstyrer 

Jens 

 

Ad. 2. Opfølgning på 100 års fødselsdagen 

Det var en rigtig dejlig dag. God stemning, mange gæster fra nær og fjer. Og mange flotte 

gaver til Borup Kino. Tak til alle, der bidrog til at gøre dagen til noget særligt. 

 

Et udvalg af billeder fra dagen lægges på hjemmesiden. Billederne samles desuden hos Maria og 

på Kinos harddisk til fremtiden. 

 

På dagen var der flere, som spurgte til både at blive medlem og frivillig. Kino har en flyer om at 

blive medlem. Christian får udarbejdet en tilsvarende om at blive frivillig. Det er desuden muligt 

at læse mere om begge dele på Kinos hjemmeside. 

 

Ad. 3. Opfølgning på frivilligarrangement 6. maj 

Per sender referatet ud til de frivillige. På Facebook-gruppen for De frivillige i Kino er der lagt et 

opslag op om hjælp på Kulturnatten. Dette følges op af et skema inden sommerferie, hvor man 

kan melde sig på til en vagt af to timers varighed. 

 

Som opfølgning på mødet er det besluttet at udarbejde en video omkring, hvordan kassen gøres 

op, og kaffemaskinen gøres rent. Christian filmer, Annette viser, hvordan kassen gøres op, og 

Jens viser, hvordan kaffemaskinen rengøres. 

 

Ad. 4 Økonomi 

100 års dagen gav en omsætning i kiosken på kioskvarer på 1.035,- og der blev solgt billetter 

til forestillingen for 1.740,- I betragtning af at kaffe, kage, te og saftevand var gratis hele 

dagen, og billetterne blev solgt til halv pris, er det et fint overskud. 

Økonomien for 1. kvartal 2024 udviser et overskud på 91.944 kr., som dels skyldes 

kontingentindbetalinger fra 114 medlemmer og Børnebio med en indtægt på 132 tilmeldte børn. 

Sammenlignet med samme periode året før er overskuddet 30.000 kr. højere.  

 

Der er indkøbt en forkert toner. Bjarne prøver at sælge den videre på Den Blå Avis. 

 



Ad. 5 Henvendelse om strikkebio 

Kino er blevet kontaktet af en, som gerne vil afholde strikkebio. Maria kontakter vedkommende 

for at høre nærmere om muligheder og forventninger. Bestyrelsen synes det lyder som en god 

ide.  

Ad. 6. Kulturnatten 30. august 

I store træk tænkes samme koncept som sidste år, dog uden salg af pølser. Som nævnt under 

punkt 3 arbejdes der på at få nogle af de frivillige til at hjælpe til på dagen/aftenen. Per, Bjarne 

og Christian ved allerede nu, at de ikke har mulighed for at være med. Ambitionerne for 

aftenens indhold skal tilpasses det antal frivillige og bestyrelsesmedlemmer, som kan være til 

stede. 

 

Ad. 7. Beredskabsplan 

Der er udarbejdet en beredskabsplan, som snarest hænges op rundt om i Kino, og der er opsat 

brandslukkere. De frivillige blive orienteret om, hvad de skal gøre i tilfælde af brand. 

Ad. 8. Affaldssortering 

Kino skal fremover affaldssortere på samme vis som i et privat hjem. Derfor opsættes 

yderligere skraldespande med anvisning af sorteringen, så gæster og frivillige let kan placere 

affaldet korrekt. 

 

Jens indkøber skraldespandene 

Ad. 9. Indretning af stuerne 

Henriette og Christian udarbejder et forslag, som de fremlægger for bestyrelsen  

Ad. 10. Eventuelt 

• Henvendelse fra Tryg, som har oprettet en biografforsikring. Materialet sendes til Mette, 

som vurderer om, det er noget for Kino. 

• Bjarne kan hjælpe med udlejninger i weekenderne. Er der andre frivillige, som kan give 

en hånd med på hverdage eller i weekender, må de gerne kontakte Maria eller Annette. 

Også for at høre nærmere om opgaven. 


